
Styrelsemöte med Nyköpings Frisksportklubb 2009-08-24 kl 18:00, 
Multihallen Rosvalla.
Protokoll 5:2009 Sida 1(3)

Närvarande: Lena Tholse Marcus Rosenlind Bernt Karlsson
Magnus Karlsson Birgitta Andersson Bosse Röjder
Jonas Rosenlind

1. Mötets öppnande
Klubbens ordförande Lena öppnade mötet 18:05.

2. Val av ordförande, mötessekreterare och justeringsman
Lena utsågs till mötesordförande, Bosse utsågs till sekreterare och Marcus och Jonas till 
justeringsmän.

3. Godkännande av dagordning
Den förslagna dagordningen godkändes.

4. Protokolljustering
Protokollet från föregående styrelsemöte presenterades av ordförande, som sedan skrev på 
det.

5. Ekonomirapport från kassören
Bernt presenterade resultatet för första halvåret.

Utgifterna överstiger halva årsbudgeten med nästan 33 000 kr (Trampolin +18 000, 
Volleyboll +10 000).

Men intäkterna överskrider också budgeten med ca 26 000 (bidrag från kommun, stat och 
förbund +12 000, sponsorinkomster +18 000 men medlemsavgifter -4 000).

Totalt hamnar halvårsresultatet på ett underskott på 12 000, men vi har utestående fordringar 
på ca 7 000 kr. Med detta i beaktande hamnade första halvåret på ungefär -5 000 kr.

Budgeten beräknar hela årets underskott till drygt 11 000 vilket skulle ge 5 500 i underskott 
första halvåret. Totalt så följer vi alltså budgeten så här långt.

6. Tränare för trampolin och volleyboll 
Trampolinledarna Lovisa Rönmark och Daniel Trygg börjar studera på annan ort och därför 
måste vi skära ned på verksamheten. Det innebär i första hand att det inte blir någon 
barngrupp.

Bosse Röjder aviserar att han minskar på sin roll som ungdomstränare i volleybollen, men i 
gengäld får vi tillskott genom att flera föräldrar har lovat att ställa upp som 
ungdomstgränare.

7. Träningstider för trampolin och volleyboll
Vi har fått motstridiga uppgifter om vilka tider vi har bokat för trampolinverksamheten i 
Rosvallahallen. Lena gör ett försök att reda ut det hela. Vi skall ha måndagar 19-21 och 
onsdagar 19-22.

För volleybollen så har vi fått minskad tid (18:30 – 22:00) jämfört med det vi sökt för (och 
hade förra året) i Tessin på söndagar. Birgitta har pratat med lokalbokningen och nu får vi 
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även hyra tiden 17:00-18:30, utom 8 nov till 24 jan då Runtuna IK har den tiden.

Volleybollen har också utökad tid för ungdomarna på tisdagar (18:00-21:00) i 
Långbergsskolan. Övriga tider är onsdagar 19-21 i Nicolaiskolan (vuxna), torsdagar 18-20 i 
Släbroskolan (Kids) samt torsdagar 17-18 i Bryngelstorpskolan (ungdomar).

8. Vinterns volleybollcuper i egen regi
Vi har fått följande lokalbokningar, i enlighet med det vi sökt om:

● Herrhagsskolan lördag 17 oktober (höstcupen) Monica är huvudansvarig.

● Herrhagsskolan lördag 14 november (ungdomstävling) planeras under hösten.

● Herrhagsskolan söndag 17 januari (seriesammandrag P17 och F15)

● Tessinskolan lördag 6 mars (vårcupen) Monica är huvudansvarig

9. Ny gräsklippare till torpet
Gräsklipparen i Torpet börjar bli gammal och sliten, och det är svårt att få tag i reservdelar. 
Dessutom är motorn i svagaste laget. Eero får i uppdrag att sköta inköpet. Beräknat prisa ca 
15 500 kr.

10. Uppbörd av medlemsavgifter
När tiden för att betala vårens tränings och medlemsavgifter hade gått ut så var det ett 50-tal 
som inte hade betalat ännu. Efter att en påminnelse distribuerats till hem-adresserna så har 
ett par hört av sig och sagt att de inte vill betala pga av skada. 20 st har betalat under 
perioden 17 maj till 30 juni. Ett par har strukits ur registret eftersom de inte deltagit i 
verksamheten och inte heller hört av sig på något sätt. Nu återstår 18 som antingen inte 
betalat, eller betalat efter 1 juli.

Styrelsen beslöt att vi för att minska på portokostnader och arbeta med att distribuera 
fakturorna skall försöka använda e-post i möjligaste mån för att kräva in avgifterna i 
framtiden..

Det fria medlemskapet för de som deltog i 2008 års cirkusskola har nu gått ut. Styrelsen 
beslöt att inte skicka ut fakturor till dem på medlemsavgift för fortsatt medlemsskap, utan 
stryka de som inte deltar i trampolin eller volleyboll som medlemmar, om de inte själva 
begär fortsatt medlemsskap.

.

11. Kvalitetssäkring av klubben
Inget speciellt framkom i detta ämne, men i och med att vinterns verksamhet så blir det 
aktuellt att informera medlemmarna om klubbens värderingar och regler.

12. Övriga frågor
● Vår egen beach-cup inställdes, och i stället så deltog vi i den cup som restaurang 

Tellus och NBIS anordnade samma dag. Arrangemanget var mycket lyckat, men det 
framkom i pressen att man hade sökt, men inte hunnit? få det, och tänker söka det 
igen nästa gång. Om det blir alkoholservering i samband med tävlingen så kommer 
det hela i en annan dager.

● Det är dags att ansöka om bidrag från kommunen för de närmaste 2 åren. Lena har 
fått ansökningsblanketten, och fyller i den, och kompletterar med övriga handlingar 
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som kommunen begärt in. 

● Frågan om klubben skall delta i seriespel i seniorserie diskuterades igen. Lena gör en 
enkät, för att säkerställa att det finns tillräckligt med spelare. Träningstid finns från 
20:00 på söndagskvällar. Motionsvolleyn får i så fall avslutas till dess,

● Planeringen av en ny beach-plan vid Torpet fortgår. Vi bör fråga hyresvärden 
(kyrkan) om lov. Vi har förkastat ett prisförslag på grävning och påfyllnad av sand. 
Eero kollar vidare med grävare, och kollar också om kyrkan kan ställa upp med 
grävmaskin.

● Tips och bingopromenaderna startar igen 6 september. Bosse fixar så att det kommer 
i ”Guiden” i Södermanlands Nyheter.

● Det kom förslag att vi skall anstränga oss mer för att få medlemmar/föräldrar att 
ställa upp och fixa kaffeservering i anslutning till promenaderna. Sådan servering är 
uppskattad och efterfrågad och kan antagligen öka deltagandet på promenaderna. 
Dessutom så skulle serveringen kunna ge extra tillskott i klubbkassan, till gagn 
främst för ungdomsverksamheten.

● Förslag kom också på att anordna loppis på Torpet, där vi tar ut avgift av de som 
säljer saker.

● Vi undersöker om det finns underlag för en resa till en volleybollmatch, förslagsvis 
Tierp (Joachim) mot Falkenberg (Linus).

● Lena kallar samtliga medlemmar till arbetsdag vid Torpet kl 12:00 söndag 11 
oktober. Program tipspromenad med fikaservering, lövkrattning och 
trädgårdsstädning.

13. Datum för nästa möte 
datum för nästa styrelsemöte fastställdes till 2009-09-28 kl 18:00 i Rosvalla Multihall 
(bowlingens konferensrum). 

14. Mötets avslutande 
Ordföranden förklarade mötet avslutat kl  20:00

Underskrifter:

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  - - - - - - - - - - - - - 
Bo Röjder Lena Tholse Marcus Rosenlind
Sekreterare Ordförande Justeringsman

- - - - - - - - - - -
Jonas Rosenlind
Justeringsman
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